
 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 18. december 2015 stillet følgende 

spørgsmål nr. 173 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Anders 

Johansson (KF)  

 

Spørgsmål nr. 173:  

”Finder ministeren, at akutberedskabet på Ærø er betryggende, efter at ambulance-

beredskabet fremover beskæres fra to ambulancer til en ambulance, således at to 

samtidige tilskadekomne ikke kan transporteres?” 

 

Svar: 

Der henvises til min besvarelse af S 396 af 22. december 2015. Det fremgår bl.a. af 

besvarelsen, at det er regionsrådet, som beslutter beredskabets omfang i de enkelte 

geografiske områder på baggrund af lokale behov. Det er således regionsrådet, som 

har ansvaret for at vurdere, hvilket ambulanceberedskab der er tilstrækkeligt på Ærø.  
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